
1 (2)

INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Erik Slottner (KD)

2023/24:27 Statligt stöd till kommuners krishantering

När Heby kommun i början av september svämmade över till följd av kraftiga 
skyfall ställdes kommunen inför stora prövningar. I det arbetet ställdes en fråga 
till Trafikverket om vilka vägar som var farbara. Svaret blev att Trafikverket 
inte hade möjlighet att svara men att de rekommenderade kommunen att 
undersöka hur det såg ut på Google Maps.

Med anledning av detta riktade jag en skriftlig fråga till statsrådet Carl-Oskar 
Bohlin. Frågan bollades över till civilminister Erik Slottner, som svarade. 
Frågan till statsrådet löd: På vilket sätt avser statsrådet att tillse att kommuner 
som framöver finner sig i liknande situationer som Heby ska kunna få stöd av 
staten, och hur skulle detta stöd i så fall se ut?

Det svar som kom från civilministern innehöll dessvärre inte något svar på den 
konkreta frågan.

Med anledning av detta väljer jag att översända frågan som en interpellation, 
denna gång riktad till civilministern. 

Jag vill därför fråga statsrådet Erik Slottner:

 

På vilket sätt avser statsrådet att tillse att kommuner som framöver finner sig i 
liknande situationer som Heby ska kunna få stöd av staten, och hur skulle detta 
stöd i så fall se ut?

………………………………………

Marcus Wennerström (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-09-25
Besvaras senast
2023-10-17
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


